
CURS 23/24

REUNIÓ JUNTA DINAMITZADORA ACTA
Núm. 27

Assistents: Blanca, Lidia, Carles, Anna, Pili, Maite, Marta i Raquel Data: 14/05/2024
Hora: 21:30 h.

COMISSIÓ/TEMA SITUACIÓ/ACORDS TASQUES RESPONSABLE

1 Aprovació de
l’acta anterior Repàs de les tasques pendents.

2 Magatzem CAFI
El Joan Manel diu que el desaigua de la dutxa del vestuari no es pot tapar.
L’Olga dirà a les noies de la neteja que passin aigua de tant en tant perquè no
surtin les olors.

3 Comissió
solidària

Des de solidària no es podrà fer la llumeneta perquè no som gent.
Pendent de què parlin a la reunió de festes si ho volen entomar. Si no podem
fer crida vejam si algú vol fer-ho.

Es parla dels inconvenients: no se sent bé fent-ho durant el sopar, la gent no
posa atenció perquè estan fent la xerrada, no s’assabenten de les donacions
que s’han fet, les donacions es fan a l’últim moment… No és fàcil d’organitzar.

4 Comissió festes
Estan preparant l’acampada.
Es fa la proposta de què quan s’enviï el mail es convidi els infants a portar el
mocador que va fer la CAFI per la festa major de l’escola.

5 Comissió
educativa

S’estan plantejant organitzar uns tallers musicals dirigits als infants durant la
festa de l’acampada. Potser no tenen prou pressupost i haurien de demanar a
festes pagar-ho entre les dues comissions.
Des de tresoreria s'informa que no hi hauria problema si les comissions
disposen dels diners en els seus pressupostos.

6 Comissió
finançament

Estan elaborant el projecte per demanar la subvenció. Tenen pendent resoldre
alguns dubtes amb tresoreria i complementàries.



7 Taller
interculturalitat

Valoració molt positiva del taller. Va ser interessant treballar les barreres que es
poden trobar les famílies per participar activament a una AFA desmuntant el
mite que la gent no participa perquè no vol.

Les accions per millorar la participació demana transmetre la informació de tu a
tu i fer acompanyament entre les famílies.

Des de l’Affac faran un retorn escrit del treball que s’ha fet.

Es fa la proposta de fer un retorn, de coses concretes que poden millorar la
participació, a l’última reunió de la comissió d’enllaç.

També es pot compartir amb les codirectores.

Tenim el dubte si el llibret informatiu de l’escola i de la CAFI s’està entregant a
les famílies noves.

Es proposa fer una enquesta de la valoració a les famílies. Podrien sortir
preguntes sobre les activitats, el treball de les comissions, quins temes els hi
interessa, sentit de pertinença a la CAFI …

Pensar el contingut que
hauria de tenir l’enquesta,
quin format…

Totes

Data pròxima reunió:


